



10 September 2024

The 2nd season of Club Junior Tennis Player Ranking Tennis Tournament 2024

The Tennis Sub-committee is going to organize a “The 2nd season of Club JTP ranking Tennis Tournament 2024” on Saturday, 28 September 2024. Members Child’s who are interested to participate the tournament are kindly requested to sign on the form at Reception Counter. Details of the event are as follows:

- Age Group : Green Ball group
- Members’ Children aged between 8 and 10 (Boys & Girls)
 - Entrants must be using a rackets in matches : 25” or 26” inch
 - All matches will play a green ball
- Yellow Ball group
- Members’ Children aged between 11 and 14 (Boys & Girls)
 - Entrants must be using a rackets in matches : 27” inch
 - All matches will play a yellow ball
- Format : Round robin (Each age group)
The first reaching 4 games will be the winners.
(e.g. 4:0, 4:1, 4:2, 3:3 = Tie break 7 points)
1 point Deuce (Receiver call)
- Time : Participating players are required to report to the Tournament Desk at the Roof top Tennis Court area at or before 9:45am on the competition day
- All matches of groups Green & Yellow balls will be start from 10:00 am
- Venue : Roof top Tennis Courts 1 to 3 (Sports Building)
- Score method for ranking : 10 points for each participant.
2 points for winner of each match
1 point for loser of each match
5 points for each semi-final players
10 points for each 1st runner-up winners in each quarter.
15 points for each champion in each quarter.
- The Club JTP ranking Tennis tournament will be held once in each quarter of 2024.
 - All points from each tournament will be calculated for Club JTP ranking.
 - Prizes will be presented to the overall champion, 1st runner-up and 2nd runner-up players of Club JTP ranking.
- Deadline of Entries : Wednesday, 25 September 2024.
- Remark : - Mr. Bronson Fung, Club Tennis Coach (Tournament Director)
- Mr. Ng Chak Hong, Club Tennis Coach (Assistant Tournament Director)
- Any disputes that may arise shall be referred to the Tennis Sub-committee and Tournament Director whose decision shall be final.
- Should you have any enquiry, please feel free to contact the Club Office at 28371811

Tommy Luk
Tennis Convenor



2024年度第二季會際少年網球員排名賽

網球小組於二零二四年九月二十八日舉辦「2024年度第二季會際少年排名網球賽」，如有興趣參加的會員子女可以到會所接待處填寫報名表，比賽詳情如下：

歲數組別：綠波組~會員子女 8歲至10歲(男童及女童)
- 參加者使用的網球拍呎吋：25" 或 26"吋
- 所有比賽將會使用綠點波

黃波組~會員子女 11歲至14歲(男童及女童)
- 參加者使用的網球拍呎吋：27"吋
- 所有比賽將會使用黃波

比賽形式：循環賽(每組的歲數組別)
最先得到 4 局者為勝方(例：4:0, 4:1, 4:2, 3:3 需要打決勝局 7 分)
每局平手會以 1 分決勝(接發球者可選擇正手或反手方向)

比賽時間：參加者需要在比賽當日於早上 9:45 到達天台網球場報到。
兩組的比賽將於早上 10:00 正式開波

比賽地點：第一至三號天台網球場(體育大樓)

排名計分方法：每季賽事的參加者-可獲得10分
每季賽事每勝一場比賽-可獲得2分
每季賽事每失一場比賽-可獲得1分
每季賽事進入準決賽的球員-可獲得5分
每季賽事的亞軍-可獲得10分
每季賽事的冠軍-可獲得15分

- 於2024年內，會際少年網球排名賽將會每季舉行。
- 參加者在每季賽事中所獲得的分數將會計算在會際少年排名名單上。
- 年終勝利者的冠軍、亞軍及季軍，將以全年比賽排名名單上的總分計算。

報名截止日期：二零二四年九月二十五日(星期三)

備註：- 馮家業先生(會所網球教練)- 賽事總監
- 吳澤康先生(會所網球教練)- 賽事總監助理
- 網球小組及賽事總監會將有賽事的最終決定權。
- 如果有任何查詢，請致電 28371811 與會所寫字樓聯絡。

陸耀忠
網球召集人
二零二四年九月十日